

Date : March 25, 2020

التاريخ : 25 مارس 2020م.

Sub : Board of Directors Meeting -  
Extraordinary session.

On Tuesday March 24, 2020, the Board of Directors of A'Saffa Foods SAOG held an extraordinary board meeting to discuss the company operations in light of the present pandemic situation ( Covid-19) in the World and Sultanate in particular, which poses challenges to the Company's productions, sales and expansion. The Company requires adequate liquidity during this stage in anticipation of any situation which may increase the difficulty of the company for its operations. Therefore the company's Board of Directors decided to postpone the distribution of cash dividend until the next Annual General Meeting is scheduled by Capital Market Authority.

الموضوع : اجتماع مجلس الإدارة طارئ.

عقد يوم الثلاثاء الموافق 24 مارس 2020م، مجلس إدارة شركة الصفاء للأغذية ش.م.ع.ع اجتماع طارئ لمناقشة سير عمل العمليات في ظل الوضع الوبائي (كوفيد 19) في العالم والسلطنة بشكل خاص والذي يشكل تحدي لسير العمل في الإنتاج و المبيعات ومشروع التوسعة؛ الأمر الذي يتطلب وفرة السيولة الكافية خلال هذه المرحلة تحسبا لأي طارئ لا سمح الله قد يزيد من صعوبة وضع الشركة، ولضمان استمرار عمل الشركة كمصدر أساسي للأمن الغذائي، فعليه قرر مجلس إدارة الشركة تأجيل توزيع الأرباح لحين تحديد موعد ثاني لانعقاد اجتماع الجمعية العامة من قبل الهيئة العامة لسوق المال .

Kind Regards,

Eng. Mohamed Suhail Al Shanfari  
Acting Chief Executive Officer

هذا وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،،،،

المهندس محمد بن سهيل الشنفرى  
الرئيس التنفيذي المكلف

